

09 March 2020

09 مارس 2020

Securities and Commodities Authority  
Abu Dhabi - United Arab Emirates

هيئة الأوراق المالية والسلع المحترمين  
أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة

Dubai Financial Market  
Dubai - United Arab Emirates

سوق دبي المالي المحترمين  
دبي - الإمارات العربية المتحدة

Greetings,

تحية طيبة وبعد،،،

With reference to the nomination notice published on 26 February 2020 regarding the candidacy to the Company's Board of Directors, please note that we have received the following nominations:

بالإشارة إلى إعلان فتح باب الترشيح المنشور بتاريخ 26 فبراير 2020 وذلك لشغل عضوية مجلس إدارة الشركة، برجاء الإحاطة بأنه قد وردتنا أسماء المرشحين التالية:

- Khaled Abdulla Al Qubaisi
- H.E. Dr Ahmad bin Abdullah Humaid Belhou Al Falasi
- Paulo Almirante
- H.E. Ahmed Shabeeb Al Dhaheri
- Mohamed Jameel Al Ramahi
- Sébastien Arbola
- Naama Faisal Al Nsour
- Frédérique Dufresnoy
- Saeed Ali Khalfan Al Dhaheri
- Mohammed Al Huraimel Alshamsi
- Frédéric Claux
- Jihad Al-Nekla
- Dr Ulf-Dieter Zimmerman

- خالد عبدالله القبيسي
- معالي الدكتور أحمد بالهول الفلاسي
- باولو ألميرانت
- سعادة أحمد بن شبيب الظاهري
- محمد جميل الرمحي
- سيباستيان أربول
- ناعمة فيصل آل نصور
- فريدريك دوفرينوا
- سعيد علي خلفان الظاهري
- محمد الحرمل الشامسي
- فريدريك كلو
- جهاد النقلة
- د. أولف ديتر زيمرمان

Sincerely yours,

وتفضلوا بقبول الاحترام والتقدير



Hamish Jooste / هاميش جوست  
Chief Legal Counsel / مستشار قانوني عام



**List of candidates for the membership of the board of directors of National Central Cooling PJSC (Tabreed)**

**قائمة بالمرشحين لعضوية مجلس إدارة الشركة الوطنية للتبريد المركزي ش.م.ع (تبريد)**

**1. Khaled Abdulla Al Qubaisi**

Khaled Abdulla Al Qubaisi is the Chief Executive Officer, Aerospace, Renewables & Information Communications Technology (AR&T) for Mubadala Investment Company, overseeing the company's aerospace, defense, ICT and utilities portfolio. Before joining Mubadala, Khaled worked as Chief Investment Officer at International Capital and was the Head of Corporate Finance and Business Development at the National Bank of Abu Dhabi where he focused on developing the bank's investment banking capabilities. He is also Board member of Injazat and board member of Abu Dhabi Future Energy Company (Masdar), Emirates Integrated Telecommunications Company PJSC (Du), Al Yah Satellite Communications Company PJSCGLOBALFOUNDRIES, Emirates Nuclear Energy Corporation (ENEC), Finance House PJSC, Insurance House PJSC and Mubadala Petroleum.

**2. H.E. Dr Ahmad Belhou Al Falasi**

His Excellency Dr. Ahmad Belhou Al Falasi is the Minister of State for Higher Education and Advanced Skills where he supervises the development of higher education and scientific research in the UAE. In addition, His Excellency is currently the Chairman of the Federal Authority for Human Resources and the Chairman of the UAE Space Agency. His Excellency previously held positions as CEO of Masdar, Executive Director of Strategy and Tourism Sector Development at Dubai's Department of Tourism and Commerce Marketing, Vice President at Mubadala Investment Company and a position at McKinsey & Company. His Excellency holds a Ph.D. from Sir John Monash University in Australia, a Master of Science from the University of Melbourne and a Bachelor's degree in Telecommunications Engineering from Khalifa University, UAE.

**(1) خالد عبدالله القببيسي**

يشغل خالد عبدالله القببيسي منصب الرئيس التنفيذي لقطاع صناعة الطيران، والطاقة النظيفة، وتكنولوجيا المعلومات والاتصالات في شركة مبادلة للاستثمار. وبحكم هذا المنصب، يتولى القببيسي مسؤولية الإشراف على محفظة استثمارات الشركة في مجالات: صناعة الطيران، والصناعات الدفاعية، والطاقة المتجددة، وتكنولوجيا المعلومات والاتصالات، والمرافق. وقبل انضمامه إلى شركة مبادلة للاستثمار، عمل القببيسي في شركة "إنترناشيونال كابيتال"، حيث تولى منصب الرئيس التنفيذي للاستثمارات، وشغل قبل ذلك منصب رئيس قسم تمويل الشركات وتطوير الأعمال في بنك أبوظبي الوطني، حيث تولى مهمة تطوير قدرات البنك في مجال الاستثمارات المصرفية. يشغل القببيسي عضوية مجلس إدارة شركة إنجازات لنظم البيانات (إنجازات) بالإضافة إلى كونه عضواً في مجلس إدارة كل من شركة أبوظبي لطاقة المستقبل (مصدر)، وشركة الإمارات للاتصالات المتكاملة (دو)، شركة الياه للاتصالات الفضائية ش.م.ع (الياه سات) وغلوبل فاوندرز، ومؤسسة الإمارات للطاقة النووية (إنك) ودار التمويل ش.م.ع ودار التأمين ش.م.ع وشركة مبادلة للبتروول.

**(2) معالي الدكتور أحمد بالهول الفلاسي**

يشغل معالي الدكتور أحمد عبدالله حميد بالهول الفلاسي منصب وزير دولة لشؤون التعليم العالي والمهارات المتقدمة حيث يشرف معاليه على تطوير التعليم العالي والبحث العلمي في الدولة. كما يشغل معاليه حالياً منصب رئيس مجلس إدارة الهيئة الاتحادية للموارد البشرية ووكالة الإمارات للفضاء. وقد شغل معاليه سابقاً منصب الرئيس التنفيذي لشركة مصدر، ومنصب عضو في اللجنة التنفيذية لمعهد مصدر للعلوم والتكنولوجيا، ومنصب المدير التنفيذي للاستراتيجية وتطوير قطاع السياحة في دائرة السياحة والتسويق التجاري في دبي، ومنصب نائب الرئيس في وحدة صناعة الطيران والخدمات الهندسية في شركة مبادلة للاستثمار، ومنصب لدى شركة الاستشارات الإدارية "ماكيزي أند كومباني".

### 3. Paulo Almirante

Paulo Almirante is currently Executive Vice President and Group Chief Operating Officer of global energy leader ENGIE and is a member of ENGIE's Executive Committee. He is responsible for the following business units: Brazil; Middle East, South and Central Asia and Turkey; North, South and Eastern Europe and Generation Europe. He is a board member of numerous ENGIE group companies. He holds a Master of Science degree in Mechanical Engineering Production Management and a Master's degree in Mechanical Engineering Thermodynamics from the Instituto Superior Técnico in Lisbon, Portugal.

### 4. H.E. Ahmed Shabeeb Al Dhaheri

His Excellency is currently Vice President of Universal Group of Companies (a family owned group of companies). Prior to that, he was Secretary General of the Federal National Council, General Director of the Zayed Bin Sultan Foundation and held various senior positions within Abu Dhabi Investment Authority. His Excellency holds, and has held, a number of Board positions including at Al-Benaa Real Estate Investment, Abu Dhabi School Of Management (ADSM) and Abu Dhabi Fund for Development. His Excellency holds a Bachelors degree in Economics from the University of La Verne – California, USA, a MBA from Abu Dhabi University, a Masters in International Business from ENPC – Paris and a Masters in Human Resources Management from Abu Dhabi University.

### 5. Mohamed Jameel Al Ramahi

Mohamed Jameel Al Ramahi is the Chief Executive Officer of Abu Dhabi Future Energy Company (Masdar), where he spearheads the company's development and strategic direction as it plays a prominent role in the renewable energy and clean technology sector. He is Chairman of Masdar's Investment Committee and board member of Shuaa Energy 2 PJSC (the company developing phase 3 of Mohammed Bin Rashid Al Maktoum Solar Park in Dubai), Emirates Waste to Energy Company and Medical Holding Company. Mr Ramahi is also director of Catalyst, a joint venture between Masdar and BP specialising in the acceleration of clean-tech start-ups. Before joining Masdar, he ran the internal audit and risks management function of Abu Dhabi Gas industries Limited (GASCO). He holds a Bachelor of Business Administration and Finance degree from the University of Evansville, USA.

### 3) باولو ألميرانت

يشغل باولو ألميرانت حاليًا منصب نائب رئيس تنفيذي ورئيس مجموعة العمليات لشركة إنجي الرائدة عالميًا في مجال الطاقة، إلى جانب عضويته في اللجنة التنفيذية. لشركة إنجي ويتولى ألميرانت أعمال الشركة في البلدان الآتية: البرازيل، والشرق الأوسط، وجنوب وسط آسيا وتركيا، وجنوب وشمال وشرق أوروبا وجنریشن يوروب. كما يشغل ألميرانت منصب عضو مجلس إدارة في العديد من شركات مجموعة إنجي، ويحمل شهادة الماجستير في الهندسة الميكانيكية وإدارة الإنتاج، وشهادة ماجستير في الهندسة الميكانيكية بالديناميكيات الحرارية من معهد تكنيكو العالي في لشبونة – البرتغال.

### 4) سعادة أحمد شبيب الظاهري

يشغل سعاده حاليًا منصب نائب رئيس مجموعة شركات يونيفرسال (مجموعة شركات عائلية). وقد شغل معاليه قبل ذلك منصب الأمين العام للمجلس الوطني الاتحادي، ومنصب رئيس مؤسسة زايد بن سلطان آل نهيان للأعمال الخيرية والإنسانية بالإضافة إلى عدة مناصب قيادية في جهاز أبوظبي للاستثمار. يشغل سعاده وكان يشغل مقاعد في عدة مجالس إدارات مثل شركة البناء للاستثمار العقاري، كلية أبوظبي للإدارة وصندوق أبوظبي للتنمية. يحمل سعاده شهادة البكالوريوس في الاقتصاد من جامعة لا فيرن - كاليفورنيا - الولايات المتحدة، وشهادة ماجستير في إدارة الأعمال من جامعة أبوظبي، وماجستير في الأعمال الدولية من جامعة إي إن بي سي - باريس بالإضافة إلى ماجستير في الإدارة من جامعة أبوظبي.

### 5) محمد جميل الرمحي

يشغل محمد جميل الرمحي، منصب الرئيس التنفيذي لشركة أبوظبي لطاقة المستقبل "مصدر"، حيث يشرف من خلال منصبه على تطوير الشركة وتوجهاتها الاستراتيجية التي تلعب دورًا بارزًا في قطاع التكنولوجيا النظيفة والطاقة المتجددة. وإلى جانب مهامه كرئيس تنفيذي لـ"مصدر"، يرأس الرمحي لجنة مصدر للاستثمار، ويعمل كذلك في مجلس إدارة عدد من الشركات البارزة والمشاريع المشتركة والجهات الخاصة، بما في ذلك (شعاع للطاقة 2 - ش.م.ع)، (الشركة القائمة على تطوير مشروع "ديوا" بقدرة 800 ميغاواط) شركة الإمارات لتحويل النفايات إلى طاقة، الشركة الطبية القابضة. وقبل انضمامه إلى "مصدر"، ترأس الرمحي مكتب التدقيق الداخلي وإدارة المخاطر في شركة "جاسكو".  
يحمل الرمحي درجة البكالوريوس في إدارة الأعمال والتمويل من جامعة إيفانسفيل الولايات المتحدة الأمريكية.

## 6. Sébastien Arbola

Sébastien Arbola is the Chief Executive Officer of the Middle East, South and Central Asia and Turkey region for global energy leader, ENGIE. He leads ENGIE's operations and growth across the region, ranging from large scale power generation and water desalination to gas retail and distribution. Prior to that, he was the Chief Financial Officer and Senior Vice President of Suez Environment Asia, in charge of Finance, Tax, Legal, Internal Control, IT and Procurement for the Business Unit. He is a graduate of the Ecole Supérieure de Commerce de Paris.

## 7. Naama Faisal Al Nsour

Naama is currently Group Head of Internal Control & Compliance at Arabtec Holding, where she is also the Secretary of the Audit Committee and the Executive Committee of the Board of Directors. Prior to that, she was Company Secretary and Compliance Officer at Jumeirah Gulf Estates and worked as a senior executive in the Listing and Disclosure department of the Dubai Financial Market. Naama is a certified board member from the Hawkamah Institute, where she was enrolled in the Directorship Programme as part of promoting the Women on Board initiative. Naama holds a Masters in International Business Law from the University of Paris – Pantheon Assas, a MBA from the Canadian University in Dubai and a Bachelors degree in accounting from the University of Dubai.

## 8. Frédérique Dufresnoy

Frédérique Dufresnoy is the Head of Strategy and M&A of the Global Business Line & Gas Power Network at Engie. Prior to that she held various leadership positions at ENGIE including: CEO of Flexco, Deputy Director of Decentralized Solutions for Cities, Director of Finance, Risks and International Development; and Chief Financial Officer of European operations. She holds a Master's degree in Business from Emlyon Business School and an MBA degree from the University of Texas in Austin.

## 9. Saeed Ali Khalfan Al Dhaheri

Saeed Ali Khalfan Al Dhaheri, is Director of Investments at Ali & Sons Holding LLC. His current role at Ali & Sons Holding includes active management of the company's securities portfolio, whilst overseeing the company's real estate and hospitality division, as well as risk management of Ali & Sons and its subsidiaries. Previously, he was an Analyst at Abu Dhabi Investments Authority. He holds a Bachelor of Finance degree from the American University in Dubai, UAE.

## 6) سيباستيان أربول

يشغل سيباستيان أربول حاليًا منصب الرئيس التنفيذي لمنطقة الشرق الأوسط وجنوب ووسط آسيا وتركيا في شركة إنجي الرائدة عالميًا في مجال الطاقة، حيث يتولى الإشراف على عمليات الشركة وتنميتها في جميع أنحاء المنطقة، بدايةً من توليد الطاقة وتحلية المياه إلى تجزئة وتوزيع الغاز. وقد شغل سابقًا منصب الرئيس المالي التنفيذي ونائب رئيس أول للعمليات البيئية لشركة سويس إنفايرومنت آسيا، وتولى الإشراف على الأعمال المالية، والضريبية، والقانونية والتدقيق الداخلي، وتكنولوجيا المعلومات والمشتريات. يحمل أربول شهادة الماجستير من كلية التجارة العليا في باريس، فرنسا.

## 7) ناعمة فيصل آل نصور

تشغل ناعمة حاليًا منصب مدير إدارة الرقابة الداخلية والامتثال لمجموعة أرابتك القابضة، بالإضافة إلى مهامها كأمين سر للجنة التدقيق واللجنة التنفيذية المنتبذة من مجلس الإدارة. وقبل ذلك، شغلت ناعمة منصب أمين سر الشركة وضابط امتثال في شركة جيميرا جلف للعقارات وعملت كذلك في وظيفة تنفيذي أول في إدارة الإدراج والإفصاح في سوق دبي المالي. ناعمة عضو مجلس إدارة معتمد من قبل مؤسسة حوكمة، وذلك لكونها انضمت لبرنامج الإدارة كجزء من مبادرة دعم المرأة لدخول مجالس الإدارة. تحمل ناعمة شهادة ماجستير في قانون الأعمال الدولي من جامعة باريس بانثيون أساس، وشهادة الماجستير في إدارة الأعمال من الجامعة الكندية في دبي، وبكالوريوس في المحاسبة من جامعة دبي.

## 8) فريدريك دوفرينوا

فريدريك دوفرينوا هي رئيسة قسم الإستراتيجية وعمليات الاندماج والشراء لشبكات الأعمال العالمية لشبكات الطاقة والغاز في شركة انجي. وشغلت قبل ذلك منصب رئيس تنفيذي لشركة فلكسكو، نائب مدير الحلول اللامركزية للمدن، ومدير الشؤون المالية، والمخاطر والتنمية الدولية في أنجي العالمية لحلول الأعمال، والمدير المالي في العمليات الأوروبية للشركة.

## 9) سعيد علي خلفان الظاهري

يشغل سعيد الظاهري منصب مدير الاستثمارات في مجموعة علي وأولاده القابضة ذ.م.م. ويتولى إدارة محفظة الأوراق المالية للمجموعة، إلى جانب الإشراف على قسم العقارات والفنادق، وإدارة المخاطر في شركة علي وأولاده والشركات التابعة لها. وشغل سابقًا منصب محلل في جهاز أبوظبي للاستثمار. يحمل الظاهري شهادة البكالوريوس في العلوم المالية من الجامعة الأمريكية في دبي، الإمارات العربية المتحدة.

#### 10. Mohammed Al Huraimel Alshamsi

Mohammed Al Huraimel Alshamsi is Director of Utilities Investments in Mubadala, where he is responsible for the asset management function of Mubadala's Utilities portfolio, which includes thermal power, water, and district cooling assets. Prior to Mubadala, he was the director of Strategy and Policy at the UAE Prime Minister's Office. He has also held roles at McKinsey & Company, Dubai International Capital, and General Motors. He has an MBA from the HEC School of Management – Paris and a Bachelor's degree in Finance from the American University of Sharjah, UAE.

#### 11. Frédéric Claux

Frédéric Claux is currently the Head of Asset Management for the GCC and Pakistan at ENGIE, with over 18 years of experience at the company. He also serves as a non-executive board member of Les Eoliennes en Mer (offshore wind). He graduated from French civil engineering school Ecole Nationale des Ponts et Chaussées and holds an MBA from HEC business school in Paris.

#### 12. Jihad Al-Nekla

Jihad is currently the General Manager of Moody's Credit Rating Agency in the Middle East, a position from which he will retire on 1 April 2020. Prior to that, he was Deputy General Manager of Arab National Bank in Riyadh and also worked in the Project and Trade Finance department at Arab Petroleum Investments Corporation in Dammam. Jihad has previously been a Board Member of Middle East Rating & Investor Service (MERIS), Moody's Investors Service Cyprus Limited and Moody's Investors Service Middle East Limited. Jihad holds a Doctorate in Numerical Analysis and a Masters in Mathematics of Modern Control Systems, both from Loughborough University in the UK.

#### 13. Dr Ulf-Dieter Zimmerman

Dr Zimmerman is currently CEO and owner of his own consulting firm located in Germany. Prior to that, he was an Executive Board Member at Dynamit Nobel AG, a US owned German based materials/components company. Dr Zimmerman is a certified board member from the Hawkamah Institute, the Institute for Corporate Governance, Mudara and Beirat-BW (Germany). Dr Zimmerman is a board member of the German Industrial Organization, a member of the supervisory board of Advanced Structural Technologies Inc (US based company), a business adviser to Artemis Capital Partners (US based private equity firm) and a business adviser to Fountaininvest Partners (Hong Kong based private equity firm). Dr Zimmerman is also a commercial judge at the District Court in Stuttgart, Germany and holds a Masters in Industrial Engineering.

#### 10. محمد الحريميل الشامسي

يشغل محمد الحريميل الشامسي منصب رئيس قسم استثمارات المرافق في شركة مبادلة للاستثمار حيث يتولى مسؤولية أعمال إدارة أصول محطة المرافق التي تشمل الطاقة الحرارية والمياه وأصول تبريد المناطق. وقبل انضمامه لشركة مبادلة للاستثمار، شغل الشامسي منصب مدير الشرق الأوسط للاستراتيجية والسياسات في مكتب رئيس الوزراء في دولة الإمارات العربية المتحدة. كما شغل أيضًا مناصب أخرى في كل من شركة ماكينزي أند كومباني، ودي إترناشونال كابيتال، وجنرال موتورز. يحمل الشامسي درجة الماجستير في إدارة الأعمال من كلية الإدارة العليا - باريس، وشهادة البكالوريوس في العلوم المالية من الجامعة الأمريكية في الشارقة، الإمارات العربية المتحدة.

#### 11. فريدريك كلو

يشغل فريدريك كلو حاليًا منصب رئيس إدارة الأصول لدول مجلس التعاون الخليجي وباكستان في شركة إنجي، ويتمتع بأكثر من 18 عامًا من الخبرة أمضاها في خدمة الشركة. ويشغل أيضًا منصب عضو مجلس إدارة غير تنفيذي في شركة "Les Eoliennes en Mer" (طاقة الرياح في البحر). تخرج كلو من كلية الهندسة المدنية الفرنسية للجامعة الوطنية "بونت إي شوسيه" ويحمل درجة الماجستير في إدارة الأعمال من كلية إدارة الأعمال "إتش إي سي" في باريس - فرنسا.

#### 12. جهاد النقلة

يشغل جهاد حاليًا منصب المدير العام لوكالة موديز للتصنيف الائتماني في الشرق الأوسط، وهو المنصب الذي سيتقاعد منه في 1 أبريل 2020. وقبل ذلك، كان نائب المدير العام للبنك العربي الوطني في الرياض وعمل أيضًا في المشروع وقسم التمويل التجاري في المؤسسة العربية للاستثمارات البترولية بالدمام. عملت جهاد سابقًا كعضو في مجلس إدارة شركة الشرق الأوسط لخدمات التصنيف والمستثمرين MERIS، وشركة موديز لخدمات المستثمرين في قبرص المحدودة، وشركة موديز لخدمات المستثمرين في الشرق الأوسط المحدودة. يحمل جهاد شهادة الدكتوراه في التحليل الرقمي ودرجة الماجستير في الرياضيات في أنظمة التحكم الحديثة، وكلاهما من جامعة لوبورو في المملكة المتحدة.

#### 13. د. أولف ديتر زيمرمان

يشغل الدكتور زيمرمان حاليًا منصب المدير التنفيذي ومالك شركته الاستشارية الخاصة في ألمانيا. وقبل ذلك، كان عضوًا في المجلس التنفيذي في Dynamit Nobel AG، وهي شركة مواد / مكونات ألمانية مقرها الولايات المتحدة. الدكتور زيمرمان هو عضو مجلس إدارة معتمد من معهد حوكمة، ومعهد حوكمة الشركات، مدارا و (Beirat-BW) ألمانيا. الدكتور زيمرمان هو عضو مجلس إدارة المنظمة الصناعية الألمانية، وعضو في مجلس الإشراف على شركة شركة التقنيات الإنشائية المتقدمة (شركة مقرها الولايات المتحدة)، ومستشار أعمال لدى شركة Artemis Capital Partners (شركة الأسهم الخاصة ومقرها الولايات المتحدة) ومستشار أعمال لشركة Fountaininvest Partners مقرها هونج كونج (شركة الأسهم الخاصة). الدكتور زيمرمان هو أيضًا قاضي تجاري في المحكمة الجزئية في شتوتغارت بألمانيا ويحمل درجة الماجستير في الهندسة الصناعية.